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Nina: Najprej bi vas radi vprašali nekaj kratkih vprašanj. Kakšno je vaše mnenje o Sloveniji? Kako se 

počutite pri nas? 

Marius: Slovenija je zelo lepa dežela prijaznih ljudi. 

Maja: Ste iz Romunije. Bi nam lahko povedali kaj o vašem šolskem sistemu? 

 



Marius: Naša šola poučuje dijake informatiko in elektroniko. Obiskuje jo približno 800 dijakov. Ob 

koncu srednje šole morajo opraviti preizkus znanja, podoben vaši maturi. Zatem lahko nadaljujejo s 

šolanjem na univerzi, oziroma začnejo delati. 

Maja: Ta projekt ste poimenovali ITTP-21CS. Če se ne motim, ste koordinator tega projekta. Za 

kakšen projekt gre in kaj vas je spodbudilo, da ste se ga lotili? 

Marius: Gre za strateški projekt. Nekateri dijaki naše šole zmagujejo na državnih tekmovanjih, hkrati 

smo zelo dobro opremljeni z IKT. Projekt je izvrsten način za razvijanje medsebojnega sodelovanja, 

komunikacije in kritičnega razmišljanja. Moji dijaki izvajajo tudi številne praktične aktivnosti. Lansko 

leto so odšli v Lizbono, potujejo pa tudi drugam. Naš cilj je, omogočiti dijakom, da izkoristijo ves svoj 

potencial. Smo v stiku z mnogimi šolami po celi Evropi in z njimi aktivno sodelujemo. Lansko leto so k 

nam prišli tudi vaši profesorji. Izvedli smo intenzivno sledenje na delovnem mestu, kar pomeni, da so 

vaši profesorji spremljali, kako svoje delo opravljajo profesorji pri nas. 

Nina: Menim, da je to odličen način učenja in da dijaki dlje ohranijo pozornost, kot bi jo brez uporabe 

IKT. 

Maja: Kako ste zasnovali ta projekt in kaj je njegov glavni cilj? 

Marius: To je že drugo srečanje v okviru tega projekta. Prvo srečanje je potekalo lansko leto na naši 

šoli. Naš cilj je naučiti čim več šol, kako uporabljati tehnologijo in jo prilagoditi tako, da bo primerna 

za uporabo v razredu. Naslednje leto bodo dijaki sodelujočih šol odšli na različne šole, da bi se naučili 

še več o uporabi tehnologije. 

Maja: In kakšni so vaši načrti za to srečanje? 

Marius: Naša naloga je ustvariti priročnik, v katerem bo opisano, kako uporabljati IKT za poučevanje, 

kakšne vrste aplikacij izbrati in tudi, kako ga lahko dijaki uporabljajo za individualno učenje. 

Nina: Bi nam lahko povedali več o vašem šolskem sistemu. Kakšne so razlike med vašo in našo šolo? 

Marius: Povprečno število učencev v vsakem razredu je enako kot pri vas. Naša šola je tehnična, kar 

pomeni, da nimamo toliko različnih predmetov, poudarek je bolj na strokovnih. Imamo pa veliko 

podobnosti, kot na primer maturitetni izpit iz štirih ali petih predmetov. 

Maja: Mislim, da sva zaključili. Hvala za vse! 

Nina: Upava, da boste med bivanjem v Sloveniji uživali. 

 


